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STYREPROTOKOLL NR 10 - 2024 
 
Dato:   7.11.2024 
Deltakere:  Odd Christian Øverland, Nils Einar Ringstad, Dagfinn Helsem, Tore Nordstrand, 

Fredrik Alvestad 
Forfall:   
Sted:  Møtet ble avviklet på Teams 
 
 
SAK 1: STYRET OG STYRETS ARBEID 
Styreleder informerte om at nytt kundeerklæringsskjema er utfylt av samtlige styremedlemmer og 
godkjent i Sparebanken Møre. 
 
Nils informerte om forholdsregler som ble tatt i forkant av det varslede ekstremværet Jakob. 
Nedbørsmengden ble mindre enn varslet og veiene har for det meste tålt dette godt. 
 
VEDTAK: 
Informasjonen tas til etterretning. 
 
 
SAK 2: ØKONOMI 
Per 7.11.24 har veglaget ca 1 085’ på driftskonto og kr 927 på konto for anleggsavgift. Alle inngående 

fakturaer er betalt. 

 

Det er utsendt faktura for brøyting sesongen 24/25 med betalingsfrist 18.10.24. I overkant av 30 

medlemmer har ikke betalt denne fakturaen. Det er også utsendt faktura for oppsetting av 

brøytestikker inn til hyttene. 6 medlemmer har ikke betalt fakturaen ved forfall. 

 

Manglende innbetalinger vil bli registrert hos Kravia Inkasso for videre innkreving. Det kan da påløpe 

ytterligere kostnader. Medlemmene er orientert om dette ifm utsending av fakturaen. 

 

VEDTAK: 
Orienteringen om veglagets økonomiske status tas til etterretning. 
 
 
SAK 3: BRØYTING – ENDRING I BRØYTEAPP’EN 
I årsmøtet 2024 ble det pekt på at det i brøyteapp’en kan bestilles brøyting tre uker frem i tid. Det er 

lett å benytte denne muligheten for å unngå å måtte bestille hver helg, uten at man nødvendigvis er 

på hytta alle helgene. Dermed mister vi noe av hensikten med brøyteapp’en, nemlig å redusere 

unødvendig brøyting. Årsmøtet uttrykte et ønske om å redusere bestillingsperioden til én uke.  

 

Innstillingene i brøyteapp’en er nå endret i tråd med årsmøtets vedtak: Nå kan brøyting bestilles 

maksimum 7 dager fram i tid. 

 

VEDTAK: 
Orienteringen om endring i brøyteapp’en tas til etterretning. 
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SAK 4: FAST DEKKE PÅ VEGENE - ASFALTERING 
Etter vedtak i årsmøtet 2024 har styret innhentet tilbud på asfaltering av vegen fra avkjøringen fra 

FV 60 til krysset mellom Økslevegen og Ringstadsætervegen. I sak 5 i styremøte nr 9-24 vedtok styret 

at tilbudet, med en kostnadsramme i overkant av kr 550 000,-, skal legges frem for årsmøtet i 2025. 

 

Styret diskuterte mulighetene for å legge fast dekke på resten av vegene i veglagets område, hvilke 

kostnader det vil medføre og hvordan det eventuelt kan finansieres.  

VEDTAK: 
Styret arbeider videre med å fremskaffe informasjon om kostnader og mulige måter å finansiere 
tiltaket på. En eventuell anbefaling om å legge fast dekke på vegene må legges fram for årsmøtet. 
 
 
SAK 5: VEDTEKTENES §14 ENGANGSVEDERLAG FOR MEDLEMSKAP 
Ifølge veglagets vedtekter, § 14 Engangsvederlag for medlemskap, skal vederlaget kreves inn når 
boenheten tas i bruk.  
 
Styret diskuterte om det vil være hensiktsmessig både for veglaget og for kommende medlemmer å 
endre paragrafteksten slik at vederlaget kreves inn ved anleggsstart.  
 
VEDTAK: 
Styreleder utarbeider forslag til endring i vedtektenes §14 slik at engangsvederlag for medlemskap 
kreves inn ved anleggsstart. Forslag om endring i vedtektene må legges fram forårsmøtet.  
 
 
SAK 6: VEGBOM 
Det ble orientert om arbeidet med å utrede muligheter for vegbom som omfatter hele veglagets 
område. 
 
VEDTAK: 
Orienteringen tas til etterretning. Styrets diskusjon tas med i det videre arbeidet. Fredrik og Dagfinn 
arbeider videre med saken. 
 


